
 

Skolebestyrelsesmøde på Bramsnæsvigskolen 
 

Sted: 

Skolens personalerum 

 

 

 

Afbud:  

 

 

Møderækken: 

Alle dage kl. 17.00-20.00 

 

2908 

 

0410 

 

1912 

 

1901 

 

Aflyst marts pga. sygdom 

 

1704 

 

1105 

 

1506 

 

 

 

  

 

Pkt. 1 Dagsorden Indhold 

60 min. Nyt fra: 

A) Elevrådet 

B) Bestyrelsesformand 

C) Ledelse 

D) SFO 

E) Skole 

 

Orientering og 

informationsudveksling. 

 

Referat af pkt. 1 

A) 

Afbud fra elevrådet 

 

B) 

Søge midler til projekter: Gruppe der skal besøge Hvalsø skole. 

Skolebestyrelsens øvrige arbejdsgrupper: Opdatering på arbejdet.  

 

Principper for vikardækning og kvalitet i dækningen.  

(Sat på som punkt til næste møde.) 

 

Skoleledelsen opfordrer til, at skolebestyrelsen giver skoleledelsen besked, hvis vikardækningen opleves som 

mangelfuld. 

 

 

C) 

Orientering fra ledelsen: 

23. maj 17-20: Dialogmøde med UBU Kirke Saabyskole. 

Spørgsmål til UBU: 

Hvordan arbejder Lejre Kommune omkring misbrug, vedr. det forebyggende arbejde? 

Hvordan arbejder UBU med at opkvalificere medarbejdernes kompetencer udi specialundervisning? 

Hvordan støtter Lejre Kommune op om skolernes arbejde med skolevisionen? 

 

Sidste skoledag for 9. kl.: 17/5 

 

Årsberetning: Filmes efter mødet den 15/6? 

 

MiB: Tilbage efter operation slut april. 

 

Ny SFO-leder, Michael Iversen: Startede 11/4. Præsenteres til næste bestyrelsesmøde. 

 

Sidste møde: Fra 15/6 til 14/6? Ja- flyt mødet. 

 



Dimission 21/6 

 

ST. bededag: Næste skoleår er det besluttet i Lejre, at der er 201 skoledage.  

 

 

 

 

D) 

Tina orienterer: 

 

Ny SFO-leder er startet. 

Gamerovernatning i uge 16. 

Vilde Vulkaner: Ikke så mange tilmeldinger, som sidste år.  

Årsag:  

Ligger samtidig med fodbold-uge i foreningsregi. 

Prisen er steget.  

Koloni: Stedet er booket. Meldes ud lidt senere. Alternativ: Bytte skole med anden skole.   

 

E) 

Allan orienterer: 

Valgfagsprøve for første gang i år. Lærerne har fagdage i denne og næste uge. 

 

Aflysning af timer/vikardækning i udskolingen er udfordret af det: 

 

Det er vigtigt, hvordan de voksne taler om klassers udvikling. Narrativerne er vigtigt.  

 

 

 

 

Pkt. 2 Dagsorden 

 

Indhold 

20 min. Skolevisionen: Fast punkt. 

 

Ledelsen orienterer om skoleårets 

indsatsområder og skolebestyrelsen 

drøfter bestyrelsens arbejde og 

engagement i skolevisionen på 

Bramsnæsvigskolen.  

 

Klassemøder og elevsamtaler 

Fællessamlinger 

Overnatninger 

Præsentation 

Alle skal have en ven! 

 

Orientering om samarbejdet med 

Skolestyrken. 

 

Stærkt fundament:  

Bevægelse fra individorienteret 

fokus til fælleskabsorienteret fokus: 

Spørgsmål til skolebestyrelsen om 

forældreorganiserede overnatninger i 

alle årgange. 

 

 

Referat af Pkt. 2 

 

 

Skolestyrken arbejder med skolens medarbejdere om en styrket tilgang til trivsel og mobning. 

 

Fra individ til fællesskab: 

Hvordan taler vi om forældrene om, at forældrene er den usynlige klassekammerat og vigtige i klassernes arbejde 

med styrkede fællesskaber? 

 

Godmorgen-kampagne: 

Forældrene kan gøres opmærksom på værdien af det. 

 

Aftale: 

Overnatning i alle klasser: 

Forældreopgave for forældrerådet: Det vil skolebestyrelsen anbefale.  

Der kan laves en køreplan til forældrene om, hvordan man gør det bedst (hvor mange forældre, hvor henne, hvem 

skal man kontakt ang brand osv., morgenmad hvordan, osv.) 

 

Tid på forældremødet til at arrangere det er vigtigt! 

 

 

 



 

 

Pkt. 3 Dagsorden Indhold 

 

30 min Skolens regnskab 2022 

Skolens budget 2023  

Skolens regnskab 2022 viser 

merforbrug på ca 700.000 kr. 

 

Skolens budget 2023 skal indeholde 

afvikling af dele af dette merforbrug. 

 

Skolebestyrelsen oplyses om 

baggrunde for merforbrug og 

inddrages i mulige handlinger for 

afvikling af dette. 

 

 

Referat af pkt. 3 

 

 

Baggrundene handler bl.a. om merforbrug på vikarkonto og at legepladsen blev dyrere for skolen end først antaget. 

Besparelsesforslag (de store linjer): 

Minimumstimetal i alle fag og dermed øgede muligheder for 2-lærere (giver et lidt mindre ”træk” på støttepuljen. 

Skolepædagogtimer: Skolen har i år flere timer end det der tildeles økonomi til. Skolen vil næste år ramme et lavere 

niveau, som bedre svarer til tildelt økonomi. 

Lejrskoler: 

6. og 8. klasse: Skal ikke på lejrskole i efteråret 2023, men skubbes til foråret 2024. Næste årgange (6. og 8. klasse 

kommer afsted foråret 2025). 

Lejrskolerne i de to næste år forkortes til 3 dage. 

 

Skolebestyrelsen ønsker at skolens økonomi skal på alle møder fremadrettet (”Klarhedsarket”).  

 

 

 

Pkt. 4 Dagsorden Indhold 

30 min. Timefordelingsplan Skolebestyrelsen orienteres og 

inddrages i timefordelingsplanen og 

den pågående fagfordelingsproces. 

 

Referat af pkt. 4. 

Skolen foreslår, at timefordelingsplanen fortsættes som i år, men få ændringer: 

Idræt 7.-8. kl.: Fra tre til to lektioner. 

Klassemøder i udskolingen: Deltagelse af en og ikke begge klasselærere. 

 

Godkendt af bestyrelsen. 

 

Orientering om fagfordelingsprocessen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Pkt. 5 Dagsorden Indhold 

 

15 min. Kommunikation af skolebestyrelsens 

arbejde 

 

Hvordan sikrer vi, at vores møders 

indhold og arbejde kommer bredest 

muligt ud? 

 

Hvad skal kommunikeres i ”pixi-

format”/ hvad har været vigtigst i 

dag? 

 

Til dette møde:  

Tina 

 

 

Næste møde:  

May-Britt 

 

Referat af pkt. 5 

 

 

Tina filmes i dag og stikordene til kort resume: 

• Fællesskabet i klasserne.  Sig godmorgen og goddag til alle.  

• Fagfordelingen er ved at være på plads  

• Økonomi: Skolen har været presset i 2022, som gør, at vi skal spare på skolens forbrug i 2023-2024. Vi skal 

heldigvis ikke af med ansatte i den forbindelse. 

• Michael Iversen: Ny SFO-leder 

• Dialogmøde med Ubu 23/5 

 

 

 

 

 

Pkt. 6 Dagsorden Pkt. 5 

10 min. Evt.  

Referat af pkt. 6 

 

 

Punkter næste møde: 

• Principper for vikardækning og kvalitet i dækningen.  

• Invitere dagtilbudsledere til 14/6 til en drøftelse af det tættere og mere forpligtende samarbejde, herunder: 

Hvordan gør vi forældrene ”skoleparate”? 

• Samarbejde mellem skole og hjem ang. mobilbrug fra skole til sfo.: Ønske til nyt punkt. Hvad gør andre 

SFO’er? Erfaringer herfra?  

• Aktivitetsgrupper i skolebestyrelsen: Der er brug for nyt blod. 

• Parkeringsplads: Der opsættes ”u-hegn”. Mere nyt derfra til næste møde 

 

 

 

 

 


